
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Nemojany, které se  konalo dne 27.06.2012 v 17.30 hodin 

v zasedací místnosti obecního úřadu Nemojany 

Přítomni: Zdeněk Chromý, Karel Šmerda, Blažena Košťálová, Emil Pěček, Ing. Jan Bednář, Petr Jandl,  

                  Ing. Věra Ryšávková – dostavila se po třetím hlasování, RNDr. Petr Ryšávka – z prac. důvodů   

                   odešel  v 18.35 hodin 

 

Omluven: Ing. Jan Křička 

Program: 

1. Zahájení 

2. Seznámení s programem 

3. Volba ověřovatelů zápisu 

4. Kontrola minulého zápisu 

5. Rozpočtové opatření 

6. Závěrečný účet 

7. Různé 

8. Diskuze 

9. Závěr 

 

Ad1) 

Starosta přivítal přítomné členy zastupitelstva obce Nemojany (dále jen ZO) a přítomné občany. 

 

 Ad2)  

Seznámení s programem zasedání 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání a vyzval zastupitele, zda chtějí program doplnit. 

Návrh usnesení č. 1/4/2012 

ZO schvaluje program zasedání tak, jak ho starosta obce přečetl. 

Hlasování: přítomno  7 členů     pro: 7   proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 1/4/2012 bylo schváleno 

Ad3) 

Starosta navrhl na ověřovatele zápisu pana Karla Šmerdu a pana Petra Jandla. 

Návrh usnesení č. 2/4/2012 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Karla Šmerdu a pana Petra Jandla. 

Hlasování: přítomno: 7  pro:  7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/4/2012 bylo schváleno 

 

Ad4) Kontrola zápisu z minulého zasedání 

ZO schválilo: 

 Program zasedání 

 Ověřovatele zápisu paní Blaženu Košťálovou a Ing. Jana Bednáře 

 Rozpočtové opatření č. 1/2012 

 Uložení plynového potrubí přes obecní pozemek par.č. 264/1 v k.ú. Nemojany a vypracování 

smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení bezúplatného věcného břemene na obecní pozemek 

par.č.264/1 v k.ú. Nemojany Atelierem TaF 



 Obecně závaznou vyhlášku obce Nemojany č.2/2012, o stanovení podmínek pro spalování 

rostlinných materiálů 

 Obecně závaznou vyhlášku obce Nemojany č.3/2012, kterou se stanovují pravidla pro pohyb 

psů po obci 

ZO neschválilo:  

 Navýšení kupní ceny za pozemek par.č. 2235/2 v k.ú. Luleč 

 Že všechna výběrová řízení musí být vyvěšena na www obce Nemojany 

Ad5) 

J. Pěčková přečetla rozpočtové opatření č. 2,3/2012 v oblasti příjmů a v oblasti výdajů.  

Návrh usnesení č. 3/4/2012 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 2,3/2012. 

Hlasování: přítomno: 7  členů  pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení č. 3/4/2012 bylo schváleno 

 

 Ad6)  

Závěrečný účet obce Nemojany za rok 2011 

J. Pěčková seznámila přítomné se závěrečným účtem obce Nemojany za rok 2011. Tabulky, které ZO 

obdrželo, obsahovaly schválený rozpočet, upravený rozpočet, rozpočtová opatření, skutečné příjmy a 

výdaje v roce 2011 a porovnání s rokem 2010. Ke každé položce u příjmů a k oddpar. u výdajů byl 

poskytnut detailní komentář včetně výsledku hospodaření za rok 2011, finančního vypořádání, 

přezkumu hospodaření a účetní závěrky ZŠ a MŠ, PO Nemojany za rok 2011. ZÚ obce Nemojany byl 

vyvěšen na úřední desce obce Nemojany ve zkrácené formě a na elektronické úřední desce obce 

Nemojany v úplném znění včetně všech příloh. 

Návrh usnesení č. 4/4/2012  

ZO schvaluje závěrečný účet obce Nemojany za rok 2011 s vyjádřením: 

souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

Hlasování: přítomno 8 členů  pro: 8  proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 4/4/2012 bylo schváleno. 

Ad7) Různé 

 Ing. Věra Ryšávková informovala ZO  o přípravách na nastávající Babské hody. Vzhledem 

k předcházejícím neshodám s o.s. Nemojáci chtějí, aby financování hodů proběhlo ve dvou 

rovinách. Pronájem sokolovny a úklid zaplatí a zajistí o.s. Nemojáci . Úhradu provedou ze 

zisku z prodávaného občerstvení, které budou zajišťovat. Ostatní výdaje – kapela, zapůjčení 

krojů - uhradí nemojanské ženy z prostředků, které vyberou od občanů. Vzhledem k tomu, že 

tyto výdaje jsou poměrně vysoké, chtěla by touto cestou požádat Obec Nemojany o 

příspěvek na  Babské hody. 

Návrh usnesení č.5/4/2012  

ZO schvaluje  příspěvek na Babské hody v roce 2012 ve výši 8.000.- Kč. Tento příspěvek bude 

poukázán na účet místní organizace SDH Nemojany a bude použit výhradně na pokrytí výdajů 

spojených s konáním Babských hodů v roce 2012. Ke konci roku 2012 bude předloženo obci 

Nemojany vyúčtování tohoto příspěvku. Příspěvek ve výši 8 tis. Kč bude zapojen do rozpočtového 

opatření č. 3/2012. 

Hlasování: přítomno 7 členů  pro: 7  proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/4/2012 bylo schváleno. 



 Starosta přečetl znění Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene na pozemek 

par.č. 267/26 v k.ú. Nemojany, který se kryje s pozemkem par.č. 264/1, zapsaném na LV č. 

10001.  

Návrh usnesení č.6/4/2012  

ZO schvaluje znění Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene na par. 264/1 

v k.ú. Nemojany. 

Hlasování: přítomno 7 členů  pro: 7  proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 6/4/2012 bylo schváleno. 

 Starosta informoval ZO o žádosti MOPRE s.r.o. Břest  o zřízení smlouvy o budoucí smlouvě o 

zřízení práva odpovídajícímu věcnému břemeni  na pozemek par.č. 1412/1 v k.ú. Nemojany 

zapsané na LV 10001 pro obec Nemojany – jedná se o realizaci stavby zřízení distribuční 

soustavy s názvem „Nemojany, přípojka NN k RD Pěček“. Smluvní strany jsou povinná  Obec 

Nemojany a  oprávněný E.ON Distribuce, a.s. se sídlem České Budějovice. 

Návrh usnesení č.7/4/2012  

ZO souhlasí s realizací stavby s názvem „Nemojany, přípojka NN k RD Pěček“ dle předložené 

dokumentace a se Smlouvou 1030009102/002 o budoucí smlouvě o zřízení práva odpovídající 

věcnému břemenu na pozemek par.č. 1412/1 zapsané na LV č. 10001 v k.ú. Nemojany pro obec 

Nemojany, kde smluvní strany jsou povinná Obec Nemojany a oprávněný E.ON Distribuce, a.s. 

Hlasování: přítomno 7 členů  pro: 7  proti: 0   zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/4/2012 bylo schváleno.  

 Starosta přečetl žádost Ing. Petra Haluzy ohledně oplocení místní komunikace 

ZO nedoporučuje oplocení do hranice pozemku místní komunikace a navrhuje zjistit možnosti 

dalšího řešení.  Jednání na místě samém se zúčastní Petr Jandl, Karel Šmerda a Ing. Věra 

Ryšávková. Z jednání bude pořízen zápis a ZO bude informováno na dalším zasedání. 

Ad8) Diskuze 

Z řad občanů dotazy ohledně vybudování kanalizace a vozovky na kopečku nad nádražím. 

Starosta informoval: 

 Kanalizace – současně s budováním ČOV 

 Komunikace – v tomto roce bude provedena oprava formou navezení recykláže 

 

Zapsala: J.Pěčková 

 

Ověřovatelé zápisu: Karel Šmerda ……………………………………………………… 

              

                                     Petr Jandl …………………………………………………………… 

 

 

                                                                                                                             ………………………………………………. 

                                                                                                                                Zdeněk Chromý - starosta

  


